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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

За придобиване на ценни знания и опит от стажантите при навлизането им в пазара на труда За втора поредна
година Българска търговско-промишлена палата участва в проект "Ученически практики". От месец януари т.г., в
продължение на шест месеца, ученици от Националната финансово-стопанска гимназия в София ще проведат
своята практика в Палатата. Единадесетокласници от гимназията ще се запознаят подро... 

Отиде си председателят на Търговско-промишлената палата в Перник Бойка Павлова. Тя е починала след кратко
боледуване на 7 януари, съощават от управителния съвет на организацията. Бойка Павлова бе над 30 години
председател на Пернишката Търговско - Промишлена Палата, дългогодишен представител на работодателските
организации в различни комисии на областно и общинско ниво, със солиден опит в разрабо... 

Уважаеми дами и господа, Българската търговско-промишлена палата (БТПП) извършва проучване на интересите
Ви към разширяване на икономическото сътрудничество в чужбина и държавите, към които бихте имали интерес
за бизнес, включително пътувания през 2023 година в пост-ковид периода и динамичната геополическа
обстановка по света. Резултатите от анкетата ще послужат за подготовка на програмата на БТПП... 

2022 година премина в предизвикателства както за бизнеса, така и за гражданите. Годината беше белязана от
политическа нестабилност и последиците от пандемията от COVID-19, както и от високите инфлационни нива.
Въпреки големите очаквания за бизнес климата в началото на 2022-ра и желанието за възстановяване след
преминаването на основните вълни на пандемията, годината беше маркирана от войната в Укр... 

Заглавие: Участие на БТПП в проект "Ученически практики"
Дата: 09.01.2023 09:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Отиде си председателят на Търговско-промишлената палата в Перник
Дата: 09.01.2023 14:08
Медия: Мироглед

Заглавие: Анкета на БТПП: Интерес към бизнес партньорства в чужбина...
Дата: 09.01.2023 12:04
Медия: Камара на строителите в България

Заглавие: Обзор на 2022 година и очаквания на бизнеса за 2023
Дата: 09.01.2023 07:15
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

Заглавие: Солидно начало за преминаването на Хърватия към еврото
Дата: 09.01.2023 13:04
Медия: Добруджа

https://www.bcci.bg/news/19254
http://mirogled.com/bg/news-view/otidie-si-priedsiedatieliat-na-trghovsko-promishlienata-palata-v-piernik
https://ksb.bg/anketa-na-btpp-interes-kam-biznes-partnyorstva-v-chuzhbina-2/
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/556744/obzor-na-2022-godina-i-ochakvaniya-na-biznesa-za-2023
https://dobrudjabg.com/novina/solidno-nachalo-za-preminavaneto-na-hyrvatiq-kym-evroto/84290


Почти една седмица след влизането на Хърватия в еврозоната, проучване на Европейската комисия констатира,
че въвеждането на еврото е напреднало добре в началната си фаза. Смяната на куната с евро се състоя на 1
януари 2023 г. и бележи важен момент в историята на Хърватия, еврозоната и целия ЕС. Голям дял (51 %) от
плащанията в брой в магазините вече са направени в евро още на 5 януари. По-голямата... 

23 Почина Бойка Павлова – дългогодишен председател на Търговско-промишлената палата в Перник На 7 януари
2023 г. след кратко боледуване ни напусна Бойка Павлова – председател на Управителния съвет на Пернишката
Търговско – Промишлена Палата, съобщават от организацията. Бойка Павлова бе над 30 години председател на
Пернишката Търговско – Промишлена Палата, дългогодишен представител на работодателс... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Преди повече от 500 години на територията на днешна Гватемала маите са търгували при много по-слаб контрол
от властите, отколкото археолозите са смятали досега, съобщи електронното издание Юрикалърт, цитирано от
БТА. Изследване на учени от университета на щата Вашингтон, САЩ, върху латиноамериканската античност сочи,
че управляващият елит тогава не се е намесвал в добива и търговията с обсидиан из... 

Платформата "Предприемачи в клас - палим искрата" дава възможност всеки учител да покани предприемач в
клас, който да сподели своята история. Работим с най-ярките и вдъхновяващи предприемачи в България от всички
сфери. Процесът е бърз и може да се заяви събитие в рамките на 5 минути с регистрация на училището на
https://predpriemachi.bg/schools-bg/. Споделете с Вашето училище, училището на Вашето ... 

Важни срокове и направления за кандидатстване програма по Хоризонт Европа през 2023 г. е темата на първия
за новата година 283 брой на рубриката "Агроиновации"Важни срокове и направления за кандидатстване
програма по Хоризонт Европа през 2023 г. е темата на първия за новата година 283 брой на рубриката
"Агроиновации", която Agri.bg реализира със съдействието на Институт за агростратегии и иновации... 

Младата компания "Бъзонада" успешно налага на пазара своите натурални билкови напиткиПрофесор Бил Кий е
изследовател приключенец, посетил част от най-причудливите места, където природата е скрила мистериозни
късчета натурално здраве. След години на фантастични пътешествия смелият екип от негови съмишленици
представя полезните качества на сокове с български Бил-Ки, които вече са групирани в три раз... 

Заглавие: Почина Бойка Павлова – дългогодишен председател на Търговско-промишлената палата в Перник
Дата: 09.01.2023 15:05
Медия: Pernik News

Заглавие: Маите познавали и прилагали пазарната икономика
Дата: 07.01.2023 19:41
Медия: Хай Клуб

Заглавие: Всяко училище в България може да покани предприемач в клас
Дата: 06.01.2023 23:55
Медия: Информационен портал за неправителствените организации

Заглавие: Агроиновации: Прием на проекти по "Хоризонт Европа" през 2023 г.
Дата: 07.01.2023 14:00
Медия: Agri.BG

Заглавие: Вълшебната формула на Бил Кий
Дата: 07.01.2023 12:46
Медия: Economic

Заглавие: Делян Добрев: ПП са гениални измамници - вкараха посредници, които натовариха цената на газа с
30 %
Дата: 07.01.2023 20:07

https://perniknews.com/laifstail/pochina-boyka-pavlova-dalgogodishen-predsedatel-na-targovsko-promishlenata-palata-v-pernik/
https://www.hiclub.bg/Article/13468297
https://www.ngobg.info/bg/news/127627-%D0%B2%D1%81%D1%8F%D0%BA%D0%BE-%D1%83%D1%87%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D1%89%D0%B5-%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D1%87-%D0%B2-%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D1%81.html
https://agri.bg/novini/agroinovatsii-priem-na-proekti-po-khorizont-evropa-prez-2023-g
https://www.economic.bg/bg/a/view/vylshebnata-formula-na-bil-kij
https://zonanews.bg/politika/delyan-dobrev-pp-sa-genialni-izmamnitsi-vkaraha-posrednitsi-koito-natovariha-tsenata-na-gaza-s-30-


Надявам се да има справедливост и да си получат заслуженото, добави той"Цената в последния ден от
управлението на ГЕРБ беше 28 лева на мегаватчаса. При ПП достигна до 350 лева. Те вкараха посредници, които
натовариха цената с 30%. Надявам се да има справедливост и да си получат заслуженото, за 2,5 млрд лева купиха
газ търг и конкурс. Сега цената на газа не пада, защото ПП нагнети Чирен със скъп га... 

Постоянният представител на Швеция в ЕС Ларс Даниелсон, чиято страна пое ротационното председателство на
Общността от 1 януари, заяви, че няма да инициира гласуване за в Съвета на ЕС, докато не бъде постигнато
споразумение с държавите, противопоставили се на присъединяването им, предава БНР. Той уточни, че Швеция
никога не е била против приемането на двете държави в пространството за свободно движ... 

Такова свиване на паричното предлагане не е имало от 30-те години, очаква ни рецесия, казва икономистът По
повод тревожната прогноза на директора на МВФ Кристалина Георгиева, че светът навлиза в рецесия, потърсихме
проф. Стив Ханке, който оглавява Института за приложна икономика в университета "Джон Хопкинс". Той е бил
един от икономическите съветници на Рейгън. В момента е сред водещите световни ... 

Слушай новината Около 10 на сто от най-големите чуждестранни инвеститори в България са австрийски компании
и те са концентрирани в почти всички сектори на икономиката ни: електроразпределение, телекомуникации,
енергетика, банково дело и финанси, търговия, тежка и лека промишленост. Това стана известно по време на
среща между служебния министър на икономиката и индустрията Никола Стоянов с посланик... 

България има потенциал да се развива като регионален лидер в областта на цифровите технологии и иновациите,
а също и в аутсорсинга на услуги Около 10% от най-големите чуждестранни инвеститори в България са австрийски
компании и те са концентрирани в почти всички сектори на икономиката ни: електроразпределение,
телекомуникации, енергетика, банково дело и финанси, търговия, тежката и леката промишле... 

Мика ЗАЙКОВА, през в. "Галерия" Политическата криза ще продължава да носи негативи за икономиката ни и да
спъва развитието й и през 2023 г. Това продължава вече 2 години и новата ще бъде третата. При неприемане на
необходимите закони, поставени ни като условие от ЕС по Плана за възстановяване има риск да не получим
втория транш от средствата по него. Добре, че поне първият дойде. От друга страна м... 

Медия: Zonanews.bg

Заглавие: Швеция: Гласуване за Шенген ще има когато България и Румъния се разберат с Австрия и
Нидерландия
Дата: 09.01.2023 14:34
Медия: Actualno.com

Заглавие: Проф. Стив Ханке: Лошите ефекти от инфлацията вече са зад гърба на българите, инвестирайте в
земя
Дата: 09.01.2023 14:30
Медия: 168 часа

Заглавие: Австрия е вторият най-голям инвеститор у нас
Дата: 09.01.2023 14:17
Медия: Новини.бг

Заглавие: Министър Стоянов: Австрия е вторият най-голям инвеститор в България
Дата: 09.01.2023 14:05
Медия: Nbox

Заглавие: Политическата криза ще продължава да спъва икономиката
Дата: 09.01.2023 14:31
Медия: Антени

Заглавие: България влиза в стагфлация: Какво предстои?
Дата: 09.01.2023 13:55
Медия: Експерт

https://www.actualno.com/europe/shvecija-glasuvane-za-shengen-shte-ima-kogato-bylgarija-i-rumynija-se-razberat-s-avstrija-i-niderlandija-news_1878955.html
https://www.168chasa.bg/article/13468898
https://novini.bg/bylgariya/ikonomika/758483
https://www.nbox.bg/2023/01/%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%8F%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%B0%D0%B2%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B5-%D0%B2%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%B0/
https://anteni.info/2023/01/09/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BA%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%B0-%D1%89%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0/
https://www.expert.bg/macroview/economy/bylgarija-vliza-v-stagflacija-kakvo-predstoi-1878913.html


Ръст на БВП близо до нулата (0,9%) и продължаваща инфлация от над 10% на средногодишна база през 2023
година в България. Това предвижда глобалният лидер в застраховането на търговски кредити Allianz Trade (преди
Euler Hermes) в регулярния си доклад за страната ни. На тази база международните анализатори обобщават
прогнозата си за българската икономика в едно изречение – "Страх от стагфлация". Те о... 

Липсата на сняг как се отразява на туристическия сезон у нас? Не много добре като цяло, но не е и някаква
изненада. Ние в последните 30 години около 60% от това време снегът е падал след 14 януари. Така че ние
свикнахме от много отдавна, мога да кажа от края на 80-те, за това, че снегът пада по-късно. И ето сега видяхме и
тази година, не само за България, и за Европа, между другото измерванията на... 

На този фон България очаква 600 млн. лв. данъчни постъпления от дейността на руската компанияРуската
енергийна компания Лукойл може да продаде бизнеса си в Румъния и Молдова, който се състои от вериги
бензиностанции, рафинерия в Плоещ, Румъния, вятърен парк в Румъния и петролни депа в двете страни.
Решението идва на фона на санкциите, наложени от ЕС на руски петролни компании, влезли в сила на 5 д... 

Над 1.2 млрд. лв. ще бъдат насочени през първата половина на 2023 г. в подкрепата на микро-, малки и средни
компании в страната. Те са по линия на Министерството на иновациите и растежа (МИР), по три направления -
Плана за възстановяване и устойчивост (НПВУ), новата програма конкурентоспособност (ПКИП) и новата
програма за научни изследвания, иновации и дигитализация (ПНИИДИТ). По НПВУ до март-апр... 

Пред Economy.bg коментират лидери и HR мениджъри във водещи ИТ компании в БългарияПредстои ли
охлаждане на ИТ пазара на труда в България с оглед на опасенията за задаваща се рецесия? Ще продължи ли
търсенето на ИТ специалисти със същите темпове и през 2023, или работодателите ще стават по-предпазливи?
Отговор потърсихме от лидери и HR мениджъри във водещи високотехнологични компании в страната. В ... 

Мариана Кукушева, председател на УС на Националния браншови съюз на хлебарите и сладкарите, в интервю за
сутрешния блок "Добро утро, България" на Радио "Фокус"Топлото време и липсата на валежи тази зима може да
намали и оскъпи производството на много селскостопански продукти и не само, независимо, че през 2022 година
цените им се увеличиха средно с 25 до 30%. Последният доклад на Световната органи... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Заглавие: Проф. Румен Драганов: Изключително интензивен ще бъде туризмът през тази година
Дата: 09.01.2023 13:59
Медия: Фокус

Заглавие: "Лукойл" смята да продаде бизнеса си в Румъния и Молдова
Дата: 09.01.2023 14:45
Медия: Дивидент

Заглавие: Над 1 млрд. лв. тръгват към дребните предприемачи
Дата: 09.01.2023 14:09
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Ще продължи ли търсенето на ИТ специалисти със същите темпове и през 2023?
Дата: 09.01.2023 15:06
Медия: Economy

Заглавие: За първи път в последните 3 години се случва това с цената на зърното
Дата: 09.01.2023 13:23
Медия: Русе 24

Заглавие: "Ще си затворник или милионер": Защо Брансън напуска училище на 15
Дата: 07.01.2023 18:01
Медия: Economic

https://www.focus-news.net/novini/interviu/Prof-Rumen-Draganov-Izklyuchitelno-intenziven-shte-bude-turizmut-prez-tazi-godina-1523488
https://dividend.bg/energetika/lukoyl-smyata-da-prodade-biznesa-si-v-rumaniya-i-moldova
https://novini.vratsa.eu/bg/nad-1-mlrd-lv-tragvat-kam-drebnite-predpriemachi/
https://www.economy.bg/humancapital/view/53466/Shte-prodylzhi-li-tyrseneto-na-IT-specialisti-sys-syshtite-tempove-i-prez-2023
https://www.ruse24.bg/novini/Bylgaria/Za-purvi-put-v-poslednite-3-godini-se-sluchva-tova-s-cenata-na-zurnoto-1523451
https://www.economic.bg/bg/a/view/shte-si-zatvornik-ili-milioner-zashto-bransyn-napuska-uchilishte-na-15


Още в ранна възраст бъдещият милиардер осъзнава колко е важно да се обгради с хора, които са по-добри от
негоРичард Брансън е едва 15-годишен, когато напуска гимназия, за да управлява списание. Решението си той
взима, воден от увереността, че може да печели пари от това. "Или ще отидеш в затвора, или ще станеш
милионер", прогнозирал директорът на училището, когато разбрал намеренията му. И до голя... 

Крайни продавачи в интернет дори не ги държат в домовете си, купуват при поръчка Печалбите десеторни 50% от
фалшивите стоки, които заливат пазара и се продават онлайн и в търговската мрежа, влизат у нас без лого, етикет
или стикер. Едва тук те се щампират. А между 10 и 20 на сто от фалшификатите дори се произвеждат в страната,
разказаха от отдел "Киберпрестъпност" в ГДБОП пред "24 часа". Основно н... 

Германският железопътен оператор Deutsche Bahn планира да наеме около 25 000 нови служители през 2023 г.,
предава ДПА, цитирана от БТА. През 2022 г. Deutsche Bahn нае 28 000 нови служители, но въпреки това бе
изправен пред недостиг на работна ръка, изострен от високите нива на отпуски по болест сред работниците.
Недостигът на персонал е засегнал особено регионалните пътнически услуги на германск... 

Призовават заплатите на учителите в страната да се повишат драстично През 2023 г. трябва да има увеличение на
заплатите на работещите в системата на средното образование с 30% – както за учителите, така и за работещите в
Министерството на образованието и науката (МОН) и в Регионалните управления на образованието (РУО), призова
Диян Стаматов, председател на Съюза на работодателите в системата на на... 

Министерството на здравеопазването е в процедура по пряко договаряне на шест медицински хеликоптера с
италианската компания "Леонардо". Фирмата беше кандидатствала при първата обществена поръчка за въздушни
линейки. "Леонардо" беше и единствен участник. Поръчката обаче беше прекратена през ноември миналата
година, тъй като офертата надвишаваше максимално допустимата. Причината за това бяха заложен... 

"дск Венчърс" премина успешно процеса на сертификация по PCI DSS (Payment Card Industry Data Security
Standard) в края на миналата година. От началото на 2023 г. организацията, която е дъщерно дружество на "Банка
ДСК", прилага изискванията за сигурност на стандарта при съхраняване, обработка и препращане на данни за
плащания на картодържатели. "дск Венчърс" ще предлага на клиентите и партньорите с... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Заглавие: Ментетата вече се шият и у нас, 50% влизат без стикери и щампи
Дата: 07.01.2023 21:00
Медия: 24 Часа

Заглавие: Deutsche Bahn планира да наеме 25 000 нови служители тази година
Дата: 07.01.2023 17:00
Медия: Мениджър

Заглавие: Добри новини за българските учители. Какво предстои за заплатите им
Дата: 07.01.2023 20:30
Медия: Нова Варна

Заглавие: МЗ договаря шест медицински хеликоптера пряко с компанията "Леонардо"
Дата: 09.01.2023 14:31
Медия: BG voice

Заглавие: "дск Венчърс" с международен сертификат за сигурност
Дата: 09.01.2023 15:10
Медия: Банкеръ

Заглавие: Беновска: Янев, Доган, Борисов, Радев, Кирил и Асен: Кой Може да управлява България? Политиката,
глупако!
Дата: 07.01.2023 08:44
Медия: Novinata.bg

https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/13462046
https://manager.bg/%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84%D0%B8%D0%BB%D0%B8/deutsche-bahn-planira-da-naeme-25-000-novi-sluziteli-tazi-godina
https://novavarna.net/2023/01/07/%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%83%D1%87%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%BA/
https://bg-voice.com/%D0%BC%D0%B7-%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%80%D1%8F-%D1%88%D0%B5%D1%81%D1%82-%D0%BC%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%85%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BF%D1%82/
https://banker.bg/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BE%D0%B2-%D0%B4%D0%BD%D0%B5%D0%B2%D0%BD%D0%B8%D0%BA/read/%D0%B4%D1%81%D0%BA-%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D1%87%D1%8A%D1%80%D1%81-%D1%81-%D0%BC%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D1%83%D0%BD%D0%B0%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%B5%D0%BD-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%80%D1%82/
https://novinata.bg/obsthestvo/benovska-qnev-dogan-borisov-radev-kiril-i-asen-koy-moje-da-upravlqva-balgariq-politikata-glupako/


"Икономиката, глупако?" С тази фраза Бил Клинтън печели президентските избори през 1992-ра срещу Джордж
Буш-старши. Преди 12 години "побългарих" фразата на Клинтън. Защото в България не можем да стигнем до
икономиката като в САЩ. Защото много самозванци избираме в политиката… И все се лъжем кой Може да
управлява България. А докато българските политици се блъскат за "Политиката, глупако!", "Икономи... 

От седмица Хърватия е член на еврозоната и Шенген. За да се намалят притесненията у нас, че в еврозоната е
възможно всичко да поскъпне, служебното правителство направи няколко рекламни посещения в страната, която
вече използва общата европейска валута. В първите часове всичко в 4-милионната страна изглеждаше наред. Дни
по-късно обаче вече се говори за поскъпване в магазините. Как се отразяват евро... 

Шведското председателство на Съвета на Европейския съюз ще постави отново въпроса за разширяването на
Шенген в дневния ред, ако отпаднат възраженията на Хага и Виена. Това съобщи постоянният представител на
Швеция към европейските институции посланик Ларс Даниелсон на пресконференция по повод работата на
председателството до 1 юли, предаде БТА. Винаги сме подкрепяли разширяванетго на Шенген, посоч... 

Шведското председателство на Съвета на ЕС ще постави отново в дневния ред въпроса за разширяването на
Шенген, но едва когато отпаднат възраженията на Нидерландия и Австрия, съобщи в понеделник постоянният
представител на Швеция към европейските институции посланик Ларс Даниелсон. Страната в момента се
управлява от правителството на малцинството начело с консервативния премиер Улф Кристершон, койт... 

Ръст на БВП близо до нулата (0,9%) и продължаваща инфлация от над 10% на средногодишна база през 2023 г.
предвижда глобалният лидер в застраховането на търговски кредити Allianz Trade (преди Euler Hermes) в
регулярния си доклад за България. На тази база международните анализатори обобщават прогнозата си за
страната в едно изречение – "Страх от стагфлация". Те обръщат внимание на отслабването на кл... 

Заплатите на държавните служители със средно образование в МВР се променят, предвиждат промени в
Наредбата за размера на основните месечни възнаграждения на държавните служители и Закона за
министерството на вътрешните работи, качени за обществено обсъждане. Причината е ръстът на минималната
работна заплата от 1 януари тази година, която стана 780 лева за пълен работен месец, при нормална
продължи... 

Заглавие: В Хърватия май вече не се живее, сиренето поскъпна с 35% в евро
Дата: 07.01.2023 20:20
Медия: Блиц

Заглавие: Разширяването на Шенген няма да е в дневния ред, докато има възражения, обяви Швеция
Дата: 09.01.2023 14:14
Медия: Дневник

Заглавие: Швеция държи открехната вратата за Шенген, но без големи надежди
Дата: 09.01.2023 14:05
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Година на стагфлация за България прогнозират от Allianz Trade
Дата: 09.01.2023 14:24
Медия: Profit

Заглавие: Увеличават заплатите на полицаите със средно образование
Дата: 09.01.2023 14:14
Медия: Нов Живот

Заглавие: Румъния категорично изпреварва Унгария по заплати и икономика
Дата: 09.01.2023 14:31
Медия: Petel.bg

https://blitz.bg/ikonomika/v-khrvatiya-may-veche-ne-se-zhivee-sireneto-poskpna-s-35-v-evro_news930044.html
https://www.dnevnik.bg/evropa/2023/01/09/4436330_razshiriavaneto_na_shengen_niama_da_e_v_dnevniia_red/
https://www.mediapool.bg/shvetsiya-darzhi-otkrehnata-vratata-za-shengen-no-bez-golemi-nadezhdi-news343677.html
https://profit.bg/balgariya/godina-na-stagflatsiya-za-balgariya-prognozirat-ot-allianz-trade/
http://www.novjivot.info/2023/01/09/%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%86%D0%B0%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D1%8A/
https://petel.bg/Rumaniya-kategorichno-izprevarva-Ungariya-po-zaplati-i-ikonomika-__471036


Кадър ЕК Икономиката на Румъния се очаква да изпревари стагниращите си съседи тази година, подпомогната от
финансирането от Европейския съюз, стабилността на валутата и чуждестранните инвестиции, движени отчасти от
отдръпването на бизнеса от Русия и Украйна, който се прехвърля в северната ни съседка. Международният
валутен фонд очаква ръст на БВП от 3.1% в Румъния, но дори ако се сбъдне прогнозат... 

С всеки изминал ден процентът на отсъстващи, болни ученици става все по-голям, каза Диян Стаматов, директор
на 119 СУ "Михаил Арнаудов" в София в ефира на NOVA NEWS. Той е и председател на Съюза на работодателите в
системата на народната просвета в България (СРСНПБ). "Ние сме с нагласа не за онлайн режим на обучение, а
кратка, извънредна, грипна ваканция", поясни той. Грипната ваканция в рамките н... 

Чалга атака срещу бившия началник на кабинета на Кирил Петков Лена Бориславова буквално взриви мрежата.
Песента беше публикувана във Фейсбук страницата на Слави Трифонов с лого на телевизия "7/8-ми". Текстът
съдържа преки обиди и недоказани твърдения за Лена Бориславова. От "Продължаваме промяната" заявиха, че
тя ще търси правата си в съда. 30 000 и дори 40 000 лв. обезщетение за неимуществени вре... 

По материала работиха Даниела Арнаудова и Вяра Порязова Няма съмнение, че Пловдив е тесен. Но няма и
много варианти как да се реши този проблем. Напоследък всяка педя в града се оползотворява, но невинаги по
най-добрия начин. В същото време Пловдив е град с традиции в промишлеността. От някогашните соцгиганти
единици продължават да работят. Някои производства директно се изнесоха от града, като пи... 

Пиксабей Ръст на БВП близо до нулата (0,9%) и продължаваща инфлация от над 10% на средногодишна база
през 2023 година предвижда Allianz Trade (преди Euler Hermes) в регулярния си доклад за България. На тази база
международните анализатори обобщават прогнозата си за страната в едно изречение – "Страх от стагфлация". Те
обръщат внимание на отслабването на ключови фактори за икономическия растеж като... 

Договорът беше подписан в присъствието на тогавашния премиер Кирил Петков. Следвайте "Гласове" в Телеграм
В четвъртък народните представители разгледаха Доклад за дейността на Временната комисия за установяване
на всички факти и обстоятелства, свързани с подписването и прекратяването на меморандума за 1 млрд. долара с
Gemcorp Holdings Limited и IP3 Corporation от правителството с министър-председа... 

Заглавие: Грипът коси наред. Задава се ваканция – България
Дата: 09.01.2023 14:32
Медия: Informiran.net

Заглавие: Известна адвокатка разкри колко пари ще вземе Лена от Слави за скандалната песен
Дата: 08.01.2023 18:51
Медия: Политиката

Заглавие: Индустриалните гиганти от соца се преродиха в жилища и офиси
Дата: 09.01.2023 13:00
Медия: Марица

Заглавие: Експерти обявиха лоша вест за България: Имаме първи индикации за слаба рецесия
Дата: 09.01.2023 15:02
Медия: Petel.bg

Заглавие: Подписалите с "Джемкорп" са съзнавали негативните последици за държавата
Дата: 07.01.2023 13:51
Медия: Гласове

https://www.informiran.net/%D0%B3%D1%80%D0%B8%D0%BF%D1%8A%D1%82-%D0%BA%D0%BE%D1%81%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D0%B7%D0%B0%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%B2%D0%B0%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D1%86%D0%B8%D1%8F/
https://politikata.net/534370/
https://www.marica.bg/biznes-zona/industrialnite-giganti-ot-soca-se-prerodiha-v-jilishta-i-ofisi
https://petel.bg/Eksperti-obyaviha-losha-vest-za-Balgariya--Imame-parvi-indikatsii-za-slaba-retsesiya--__471042
https://glasove.com/politika/podpisalite-s-dzhemkorp-sa-saznavali-negativnite-posleditsi-za-darzhavata
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